
产品名称：无线充电器 

产品型号：LP-1 

一、产品特点： 

1. 无线充电技术，无需插线，方便快捷。 

2. 高效充电，充电速度快，节省时间。 

3. 多重安全保护，确保充电安全。 

4. 输入: DC 12V/0.2A Max 

输出: DC 5V, 0.5A Max, 2.5W Max 

二、使用说明： 

1. 产品安装：使用支持 12V PD 协议的适配器，搭配产品自带的充电线使用。 

2. 设备放置：将需要充电的设备放在充电器上方。 

3. 充电开始：当设备放置在充电器上方时，充电器将自动开始充电。 

三、注意事项： 

1. 请勿将金属物品放置在充电器上方，以免导致无法充电。 

2. 请勿在潮湿或高温的环境中使用充电器。 

3. 请勿将充电器放在儿童接触不到的地方。 

4. 如果充电器出现异常情况，如发热、冒烟等，请立即停止使用，并联系售后

服务。 

四、售后服务： 

本产品提供一年内的免费保修服务。如产品出现质量问题，请联系客服部门，我们

将尽快为您解决问题。 

 

  



 

Product Name: Wireless Charger 

 

Product Model: LP-1 

I. Product Features: 

1. Wireless charging technology, no need for a wired connection, convenient 

and fast. 

2. Efficient charging, with fast charging speed, saving time. 

3. Multiple safety protections, ensuring safe charging. 

4. Input: DC 12V/0.2A Max from adapter 

Output: DC 5V, 0.5A Max, 2.5W Max 

II. Instructions: 

1. Product installation: please power the device with the included cable and a 

power adapter that support 12V PD protocol. 

2. Device placement: Place the device that needs to be charged onto the 

charger. 

3. Charging starts: When the device is placed on the charger, it will 

automatically begin charging. 

III. Notes: 

1. Do not place metal objects on the charger, as this may stop the charging. 

2. Do not use the charger in a damp or high-temperature environment. 

3. Do not place the charger where children cannot reach. 

4. If there are any abnormal situations with the charger, such as overheating, 

smoke, etc., please stop using it immediately and contact customer service 

for after-sales support. 

 

IV. After-sales Service: 

 

This product provides one-year free warranty service. If there are any quality issues 

with the product, please contact customer service to resolve your problem as soon 

as possible. 

 

Manufacturer: Zhaohezi Technology Ltd 

Address: No.5-110, Qianhai E-hub, Nanshan Dist. Shenzhen 518000, China 

  



 

FCC Warning Statement 

This device complies with Part 18 of the FCC Rules.” 

 

FCC Radiation Exposure Statement  

The antennas used for this transmitter must be installed to provide a separation 

distance of at least 20 cm from all persons and must not be co‐located for 

operating in conjunction with any other antenna or transmitter. 

 

This product can radiate RF energy, radio, TV, baby monitor, cordless phone and 

other products have interference, can be confirmed by shutting down and turning 

on. If there is interference, it is recommended that users take one or more of the 

following actions to correct it: 

(1) Increase the spacing between the fast wireless charger and other interfered 

products 

(2) If possible, use a properly installed receiving antenna and/or re-orient the 

receiving antenna of other interfered products 

(3) Plug the fast wireless charger into a different socket than other interfered 

products. 


